
 
 

  
Protokoll styrelsemöte 25-04-15 
Plats: Dahlian, 17.30-20.00 

 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

Anmält frånvaro: Christine 

Frånvaro: Lotta Stålborn 

 

1. Mötet öppnades 

2. Dagordning godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

Information 

 

4. Ekonomisk redovisning, medlemsinformation. Ökade intäkter pga. höjd 

avgift möjliggör flera medlemsaktiviteter. Vi har fått 5 nya medlemmar 

5. Information, Rehabbadet, utökat antal gånger, svar från badande. Det 

saknas en del svar från de tillfrågade. De flesta som svarat accepterar 

två gånger till och ökad avgift för de som anmäler sig. Det finnas också 

de som inte vill ha någon förändring  

6. Stödpersonsverksamheten, Vi har skickat in verksamhetsberättelse för 

stödpersonsverksamheten till Förbundet nu i april. En person tillfrågad 

om att börja som stödperson. Lämnar besked efter påsk 

7. Information från vår epostlåda, utskick: Inget nytt att informera om 

8. Information från Korpen, Kretsloppet, Mari-Ann meddelar antal 

volontärer till Kretsloppet. Vi är anmälda till Vattendagen 

9. Information från samtal med Olivia föreläsning 1 oktober. Vi meddelar 

efter junimötet hur många deltagare och stämmer av inför 

föreläsningen. Lokal är bokad i Simonsland. Kan komma att ändras 

10. Information från 11 april, Simonsland 10 års jubileum. Det var en 

mycket bra och informativ dag tycker vi som deltog för Viola Sjuhärad. 

11. NYTT DATUM FÖR STYRELSEMÖTET I MAJ 20/5–25 

 

Diskussion 

 

12. Rehabbadet, Informationsbrev utskickas 16/4–25 till de som badat 

under våren. Ett tillfälle kvarstår från vårens kurs och ett bonustillfälle. 

Hösten kurs blir som tidigare 12 gånger med samma avgift 750kr 

13. Utflykt till Ulricehamn. Anette kollar med bekant i Ulricehamn vad som 

kan vara intressant. Barbro kollar med Turistbyrån. Återrapportering 

och beslut nästa möte. Antal max 20 deltagare. Eventuellt behövs 

rekognosering i Ulricehamn för att genomförandet ska bli bra 



 
 

14. Nytt på sociala medier för månaden, blänkare om promenad och lunch 

på Orangeriet, skaparträff, och deltagande på T. Simonslands jubileum 

15. Aktiviteter för året, fortsatt diskussion Lymfödem, Olivia Ljunggren, 

Lydiagården. En eller flera grupper samma dag 1/10? Frågan hänskjuts 

till nästa möte i väntan på Christine. Barbro och Mari-Ann provgår 

promenaden inför 7/5–25. Anette kollar med en bekant som har 

inredningsfirma centralt om vi kan göra ett besök. Detta är bokat när 

protokollet skrivs. Återträff med nya medlemmar bokat av Anita 29/4–

25. 

            

Beslut 

  

16. Beslut: Svar till Rehabbadets deltagare. Utskick 16/4–25 

17. Beslut: Meddela Korpen antal volontärer. Mari-Anne kollar och 

meddelar 

18. Beslut: Nytt datum för nästa styrelsemöte, 20/5–25  

19. Beslut: Program för utflykt U-hamn. Program beslutas nästa 

styrelsemöte. 

 

20. Övriga frågor 

 

Information om samtal med Borås Yogacentrum som erbjuder oss att 

arrangera en kurs för våra medlemmar förslagsvis 5 tillfällen till en 

kostnad av 5000kr exklusive moms? Barbro tar kontakt igen och 

diskuterar vidare. Frågor att ställa är hur många deltagare, 

genomförande i deras lokaler? Genomförande till hösten? 

 

21. Mötet avslutades 

 

Vid protokollet 

 

 

Barbro Nilsson Holmesten 

Ordförande 

 

Vidimeras 

 

 

Anette Olvebrink 

Kassör 

 

 


